
Årsmøte i Løypelaget og KVS tirsdag 23. august 2016 

Sted: Cinderella, Brokelandsheia. 

Tid: Kl. 18.00 – kl. 21.00 
 
Møtet er delt i to. Først avholdes årsmøte i løypelaget. Dette møtet er åpent for alle. Etterpå 
holdes årsmøtet for KVS. Det er mange saker, men vi satser på å være ferdig kl.21.00. 
 
Løypelaget 
Løypelaget v/Bjørn Reime har sendt ut egen innkalling. Dere finner den bl.a. på løypelagets 
hjemmeside. 

KVS 
1. Valg av møteleder og referent 
2. Godkjenning av innkalling og saksliste 
3. Godkjenning av protokoll fra forrige møte 
4. Årsrapport KVS 
5. Årsrapport Heivegen 
6. Valg: 

• Sekrretariatet for KVS.(Sekretariatet har til nå hatt følgende sammensetning: 
Anstein Hagen (Holmvatn), Stig Kjellevold (Huvtjønnleiken), Hanne Henstein 
(Hellebrote).  

• Representanter til styret for Heivegen Innværende år har dette vært:  
Faste representanter: 

1. Knut Lurås Abrahamsen            Sylvtjønn hyttegrend 
2. Rune Nilsen             Stemtjønn hyttegrend  
3. Thor Furuvald                              Holmvatn hyttegrend 

  
Vararepresentanter: 

1. Reilly Solhaug                             Stokkosen hyttegrend  
2. Geirr Midgaard                           Huvtjønnleiken hyttegrend 
3. Einar Barosen                              Holmvatn hyttegrend 

Alle har på forespørsel sagt seg villig til å fortsette ett år til. 
 

Revisor for hytteeierne: 
 Gunn Langmyr   Sylvtjønn hyttegrend  
 Tar ikke gjenvalg. Vi ber om forslag på ny revisor. 
 

7. Forslag til ny brøyteavtale  for brøyting av ”privatveier” og 
innkjørsler/parkeringsplasser for hytter på Kyrkjebygheia. Se vedlegg. 

8. Kyrkjebygdheia AS v/Halvor Grimstvedt informerer og svarer på spørsmål om 
situasjonen på heia slik han ser det. 

9. Innsendte saker (sendes til Stig Kjellevold innen 15. august). 
10. Eventuelt    


